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Zápis ze zasedání AS FaVU ze dne 27. 3. 2019 
27. 3. 2019, 10.00 h, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (budova U2, 3. NP)  
 
Přítomni: MgA. Tomáš Hrůza, MgA. Břetislav Malý, Petr Mucha, BcA. Tomáš Plachký, 

 doc. MgA. Luděk Rathouský, MgA. Pavel Sterec (přítomen jednání od bodu 7 včetně), 
MgA. Jakub Tajovský (přítomen jednání od bodu 3 včetně), 
Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 

Omluveni: MgA. Vasil Artamonov, MgA. Jennifer Helia de Felice, Ph.D., Mgr. Martin Žák 
Hosté:  MgA. Katarína Hládeková, Ph.D. 
 
Program:  

1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 27. 2. 2019, Markéta Žáčková 
3. Pravidla přijímacího řízení a podmínky přijetí ke studiu do návazného magisterského 

studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 2019/2020, Filip Cenek 
4. Pravidla přijímacího řízení a podmínky přijetí ke studiu do bakalářského studijního programu 

na FaVU VUT pro akademický rok 2020/2021, Filip Cenek 
5. Projednání vytvoření soupisu věcných chyb ve Výroční zprávě o činnosti za r. 2016 a 

stanovení termínu jeho předložení Monice Šimkové, Markéta Žáčková  
6. Prezentace ankety týkající se volebního systému FaVU VUT, Vasil Artamonov 
7. Různé 
8. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 

 
1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková  
Markéta Žáčková přečetla program zasedání a podala podrobnější informace k jednotlivým bodům. 
Usnesení:  
AS FaVU schvaluje program jednání. 
Hlasování:  
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 27. 2. 2019, Markéta Žáčková  
Zápis z uvedeného zasedání byl rozeslán členům AS FaVU dne 26. 2. 2019. Markéta Žáčková 
připomněla hlavní body zápisu. 
Usnesení:  
AS FaVU schvaluje zápis ze zasedání ze dne 27. 2. 2019. 
Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
3. Pravidla přijímacího řízení a podmínky přijetí ke studiu do návazného magisterského studijního 

programu na FaVU VUT pro akademický rok 2019/2020, Filip Cenek  
Markéta Žáčková přizvala k projednávání bodu 3 děkana Filipa Cenka. Děkan okomentoval 
navrhovanou směrnici a poukázal na body, které byly pozměněny vůči předchozí verzi (např. článek 
2, článek 3) a které jsou spíše zpřesňující povahy. Upozornil na zmírnění podmínek a následnou 
změnu úrovně z B2 na B1 týkající se certifikátu z českého jazyku požadovaného od uchazečů, kteří 
jsou cizími státními příslušníky. Děkan upozornil také na možnost úplného zrušení podmínky 
předkládat certifikát z češtiny – podle vzoru jiných uměleckých škol jako AVU v Praze. Zároveň by tato 
změna byla v souladu s nastavením podmínek pro přijímací zkoušky do doktorského studia, které již 
nyní certifikát nevyžaduje. 
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Usnesení:  
AS FaVU schvaluje směrnici upravující pravidla přijímacího řízení a podmínky přijetí ke studiu do 
návazného magisterského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 2019/2020. 
Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 
 

4. Pravidla přijímacího řízení a podmínky přijetí ke studiu do bakalářského studijního 
programu na FaVU VUT pro akademický rok 2020/2021, Filip Cenek;  

Stejně jako v předchozím bodu jednání děkan poukázal na konkrétní změny ve směrnici, které mají 
opět spíše upřesňující charakter. Tomáš Hrůza připomněl problém nutnosti odevzdávat domácí práce 
ve fyzické formě a vyjádřil preferenci elektronické podoby. Tomáš Plachký se v této souvislosti 
dotázal na možnost prominutí přijímací zkoušky studentům bakalářského stupně studia do stupně 
magisterského s hodnocením A, B, C. Bylo objasněno, že se jedná pouze o ateliérovou zkoušku, nikoli 
o hodnocení zkoušky teoretické. 
Usnesení: 
AS FaVU schvaluje směrnici upravující pravidla přijímacího řízení a podmínky přijetí ke studiu do 
návazného bakalářského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 2019/2020. 
Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 
  

5. Projednání vytvoření soupisu věcných chyb ve Výroční zprávě o činnosti za r. 2016 a 
stanovení termínu jeho předložení Monice Šimkové, Markéta Žáčková  

Proběhla diskuze na dané téma; členové senátu konstatovali, že věcné chyby již byly zapracovány.  
 

6. Prezentace ankety týkající se volebního systému FaVU VUT, Vasil Artamonov  
Z důvodu omluvené nepřítomnosti Vasila Artamonova bude bod projednán na příštím zasedání AS 
FaVU VUT.  
 

7. Různé  
7.1. Břetislav Malý upozornil na problém s uživatelskou vstřícností připojení na wifi v prostorách 

FaVU VUT. Tomáš Hrůza připomněl, že v rámci legislativní korektnosti vůči VUT není možné 
instalovat otevřenou wifi síť a doporučil používat síť Eduroam, která je plně vyhovující. S 
ohledem na existenci sítí Eduroam a Vutbrno a jejich plné funkčnosti není třeba instalovat 
novou síť.  

7.2. Tomáš Hrůza zprostředkoval aktuality z minulého zasedání Ekonomické komise AS VUT a 
informoval o mírném poklesu financování, který se promítne do rozpočtu FaVU VUT. 

 
8. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 

Usnesení: 
AS FaVU VUT schvaluje termín příštího zasedání na středu 17. 4. 2019 v 10.00 h na FaVU VUT, Údolní 
244/53 v Brně, zasedací místnost č. 325 (budova U2, 3. NP).  
Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
Zapsala: Katarína Hládeková 
Schválili: Markéta Žáčková a Pavel Sterec 
 


